
PROTOKÓŁ Nr XXVII 1/2014

z obrad XXVIII SESJI RADY GMINY KOŁBIEL

z dnia 06 marca 2014 r.

Otwarcia obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonał o godzinie 16°° Przewodniczący
Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdził na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 9
Radnych na stan ogółem 14-tu, stanowi to kworum przy którym Rada może obradować
i podejmować prawomocne uchwały.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- Wójt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zastępca Wójta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy

Społecznej - Pani Jolanta Zduńczyk,
- Dyrektor Gminnego Zespołu

Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół — Pani Bożena Wilczek,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej - Pan Zbigniew Parol,
- Radny Powiatu Otwockiego
- Przewodniczący Gminnej Komisji

Wyborczej
- Dyrektor Szkoły Podstawowej
w Czlekówce

- Dyrektor Szkoły Podstawowej
w Kołbieli

- Komendant Powiatowy Policji
w Otwocku

Pan Grzegorz Michalczyk,

- Pan Mieczysław Nowak,

- Pani Małgorzata Szostak,

- Pani Agata Michalczyk,

- mł. inspektor Robert Kokoszka,

- komisarz Dariusz Sadoch,
- Komendant Komisariatu Policji

w Karczewie
- Kierownik Posterunku Policji w Kołbieli - Pan Mariusz Kilim,
- redaktor „Tygodnika Regionalnego" - Pan Andrzej Kamiński,
- sołtysi według załączonej listy oraz mieszkańcy.

Przewodniczący powitał przybyłych i przedstawił proponowany porządek obrad.

Proponowany porządek obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad XXVII Sesji Rady Gminy Kołbiel.
4. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na radnego Panu Mariuszowi Sadowskiemu.
5. Złożenie ślubowania radnego przez Pana Mariusza Sadowskiego.
6. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej.
7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej wKobieli za

2013 r.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:



- zmian składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy Kołbiel;
- podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy
w zakresie dożywiania w ramach wieloletniego programu wsparcia finansowego gmin
w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014 -2020;
- ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „pomoc gminy
w zakresie dożywiania" na lata 2014 - 2020;
- określenia zasad zwrotu wydatków na dożywianie w formie posiłku, świadczenia
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci
produktów żywnościowych w ramach zadań własnych gminy;
- udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Wiązowna w zakresie
realizacji zadań edukacji publicznej obejmujących zorganizowanie bezpłatnego transportu
i opieki w czasie przewozu;
- zmian w budżecie Gminy na rok 2013;
- zmian w Uchwale Nr XXVII/183/2013 Rady Gminy Kołbiel z dnia 30 grudnia 2013 r.
dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2014-2018;
-zmieniającej uchwałę Nr YI/27/2011 zdnia31 marca 2011 r. w sprawie zaciągnięcia
w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych;
- zmieniającej uchwałę Nr XVI/88/2012 z dnia 20 kwietnia 2012 r. w sprawie zaciągnięcia
w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych;
- zmieniającej uchwałę Nr XXXII/191/2010 Rady Gminy Kołbiel z dnia 25 czerwca 2010 r.
w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie;
- wyodrębnienia w budżecie Gminy Kołbiel na 2015 rok środków stanowiących fundusz
sołecki;
- przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania w części wsi Kołbiel.

9. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
10.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
11. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący zapytał czy są propozycje zmian w porządku obrad.
Propozycji nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw nie było, wstrzymujących się nie było.
Zmieniony porządek obrad został przyjęty przy 9 głosach za.

Realizując pkt 3 porządku obrad Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie
protokołu z obrad XXVII Sesji.

Poinformował, że protokół był wyłożony w biurze rady i nie zgłoszono do nich uwag.
Zapytał czy radni chcą je zgłosić. Uwag nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z obrad XXVII Sesji Rady
Gminy Kołbiel.
Za jego przyjęciem głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, głosów
wstrzymujących się - nie było. Protokół z obrad XXVII Sesji Rady Gminy Kołbiel został
przyjęty przy 9 głosach za.

Realizując pkt 4 porządku obrad Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej
Pan Mieczysław Nowak wręczył zaświadczenie o wyborze na radnego Gminy Kołbiel Panu
Mariuszowi Sadowskiemu.



Realizując pkt 5 porządku posiedzenia Pan Mariusz Sadowski złożył ślubowanie radnego
gminy.

Stan radnych. 10 radnych.

Wójt Gminy wraz z Przewodniczącym Rady Gminy pogratulowali Panu Mariuszowi
Sadowskiemu w imieniu władz samorządowych oraz zebranych wyboru na radnego
w okręgu nr 5 Karpiska, Człekówka, Chrosna.

Następnie Wójt Gminy Pan Adam Budyta wręczył Kierownikowi Posterunku Policji
w Kołbieli w obecności Komendanta Powiatowego Policji kluczyki do radiowozu, którego
zakup został dofinansowany z budżetu Gminy Kołbiel.

Komendant Powiatowy Policji w Otwocku mi inspektor Robert Kokoszka podziękował
za zaproszenie na sesję oraz za wsparcie wszystkich inicjatyw służących poprawie
bezpieczeństwa. Stwierdził, że ma informacje, iż współpraca Policji z mieszkańcami Gminy
Kolbiel przebiega dobrze. Wyraził uznanie dla władz Gminy Kołbiel za udzielenie wsparcia
finansowego na zakup radiowozu w obliczu wielu potrzeb przy skromnym budżecie. Wyraził
nadzieję, że współpraca władz Gminy Kołbiel z Policją będzie nadal układała się tak dobrze.
Poinformował, że można się z nim spotkać w komendzie bez konieczności wcześniejszego
umawiania.

Realizując pkt 6 porządku obrad Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności
międzysesyjnej.

2 stycznia Wójt Gminy podpisał umowę zbiorową wraz z przedstawicielami innych gmin
z PGE Garwolin. Poinformował, że koszty l KW dla Gminy Kołbiel spadła z 29 gr do 21 gr.
4 stycznia Wójt Gminy uczestniczył w zebraniu sprawozdawczym OSP Rudno,
które inaugurowało takie zebrania innych jednostek OSP.
8 stycznia Wójt Gminy przyjął przedstawicieli Gminy Jaktorów, którzy wizytowali
oczyszczalnię ścieków w Kołbieli.
9 stycznia Wójt Gminy wraz z radnym Panem Stanisławem Domańskim, Sołtysem Sołectwa
Chrosna i Karpiska, Panią Janiną Skolimowską oraz Panem Mieczysławem Nowakiem
uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami PKP odnośnie modernizacji linii kolejowej
na terenie gminy.
Poinformował, że zdaniem Dyrektora Pietrasa nie istniała możliwość zachowania
obu przystanków kolejowych - w Chrośnie i Karpiskach. Poinformował, że następnie
uczestniczył w tej samej grupie w spotkaniu z Wicepremierem Ministrem Gospodarki Rządu
RP dotyczącym również modernizacji linii kolejowej, którego efektem była zmiana decyzji
PKP i zachowanie obu przystanków kolejowych na terenie Gminy Kołbiel, czego
szczegółowe rozwiązania były omawiane podczas wizytacji przedstawicieli PKP na terenie
Gminy Kołbiel wraz z mieszkańcami.
Wójt Gminy podziękował sołtysom Sołectwa Chrosna i Karpiska, Pani Janinie Skolimowskiej
oraz Panu Mieczysławowi Nowakowi za zaangażowanie w sprawę przebudowy linii
kolejowej na terenie Gminy Kołbiel.
19 stycznia odbyły się wybory uzupełniające do rady gminy w okręgu nr 5 - Człekówka,
Chrosna, Karpiska.
21 stycznia w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej został zamontowany
unit stomatologiczny, zakupiony za kwotę 4650 zł ze środków budżetowych Gminy Kołbiel.



21 stycznia Wójt Gminy uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami Gminy Celestynów
(bez Wójta Gminy Celestynów), którego tematem była możliwość podłączenia planowanej na
terenie Gminy Celestynów oczyszczalni ścieków do rowu łączącego się z rzeką Antoninką.
Wójt Gminy Kołbiel poprosił o oficjalne pismo w tej sprawie i przekazał, że jego stanowisko
w tej sprawie będzie zależało od decyzji mieszkańców.
22 stycznia Wójt Gminy uczestniczył w spotkaniu z ustalonymi przedstawicielami organów
Spółdzielni Kółek Rolniczych w Rudzienku. Poinformował, że spotkanie dotyczyło majątku
S KR Rudzienko.
24 stycznia Wójt Gminy uczestniczył w obchodach Gminnego Dnia Seniora , którego
uczczeniem była obecność seniorów na Jasełkach wystawionych przez uczniów Szkoły
Podstawowej im. Armii Krajowej w Kołbieli.
24 stycznia grupa młodzieży z Publicznego Gimnazjum w Kołbieli uczestniczyła
w obchodach 70 rocznicy powstania 27 Dewizji Armii Krajowej.
31 stycznia Wójt Gminy uczestniczył w spotkaniu z przedstawicielami Gminnego Koła
Dużych Rodzin, którego tematem było wprowadzenie gminnej karty dużej rodziny.
Poinformował, że w kwestii karty dużej rodziny jest inicjatywa ustawodawcza Prezydenta
RP i być może należy zaczekać na wytyczne władz centralnych w tej sprawie.
l lutego Wójt Gminy uczestniczył w konferencji Akcja „Burza" na Kresach Wschodnich -jej
specyfika i znaczenie, z udziałem historyków i żołnierzy AK.
Poinformował, że w drugą niedzielę maja ma się odbyć zjazd żołnierzy AK w Szkole
Podstawowej w Kołbieli.
3 lutego Wójt Gminy spotkał się z projektantami w sprawie remontu i rozbudowy Stacji
Uzdatniania Wody na Bocianie.
4 lutego Wójt Gminy spotkał się z dyrektorami szkół w sprawie wyników w nauczania
oraz środków finansowych.
7 lutego Wójt Gminy uczestniczył w corocznej odprawie dotyczącej bezpieczeństwa
w powiecie otwockim z udziałem Komendanta Powiatowego Policji w Otwocku.
Poinformował, że powiat otwocki jest jednym z najbezpieczniejszych powiatów w
województwie.
12 lutego Wójt Gminy uczestniczył w rozdaniu nagród w konkursie fotograficznym „Gmina
Kołbiel w 4 porach roku".
24 lutego Wójt Gminy uczestniczył w konferencji dotyczącej założeń Programu Obszarów
Wiejskich w nowej perspektywie budżetowej 2014-2020. Zwrócił uwagę, że środki na
infrastrukturę drogową i wodną i kanalizacyjną zostały przesunięte na dopłaty bezpośrednie
dla rolników co uznał za nie sprawiedliwe.
27 lutego Wójt Gminy spotkał się z przedstawicielami Celestynowsko Kołbielskiego Klubu
Sokół.

Wójt Gminy zaapelował o czujność w kwestii afrykańskiego pomoru świń. W przypadku
zaobserwowania padłych dzików prosił o kontakt.

Wójt Gminy zaapelował aby zwrócić uwagę na działalność organizacji chroniących
zwierzęta, które w sposób nielegalny wchodzą na posesje i zabierają psy.

Wójt Gminy podziękował Panu Mieczysławowi Nowakowi za 20-letnią pracę w Gminnej
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych (od 1994 r.). Poinformował, że Pan
Mieczysław Nowak złożył rezygnację z funkcji członka Gminnej komisji, której
przewodniczył.



Realizując pkt 7 porządku obrad Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani
Jolanta Zduńczyk, przedstawiła sprawozdanie z działalności ośrodka za 2013 r, które stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Pytań, ani uwag do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono.

Realizując pkt.8 porządku obrad przystąpiono do podjęcia uchwal.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXV1II/190/2014 w sprawie:
zmian składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy Kołbiel.

Przewodniczący poinformował, że Pan Mariusz Sadowski zgłosił chęć pracy w obu
Komisjach - Oświaty i Rolnictwa.
Poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVII1/190/2013 w sprawie:
zmian składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy Kołbiel.
Za głosowało 10 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVII1/190/2014 została przyjęta przy 10 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXV1I1/191/2014
w sprawie:
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy
w zakresie dożywiania w ramach wieloletniego programu wsparcia finansowego gmin
w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014 -2020 wraz
uzasadnieniem.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVIII/191/2014 w sprawie:
podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy
w zakresie dożywiania w ramach wieloletniego programu wsparcia finansowego gmin
w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014 -2020.
Za głosowało l O radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVIII/191/2014 została przyjęta przy 10 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVIII/192/2014, w sprawie:
ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „pomoc gminy
w zakresie dożywiania" na lata 2014 - 2020 wraz z uzasadnieniem.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVII1/192/2014 w sprawie:
ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania „pomoc gminy
w zakresie dożywiania" na lata 2014 - 2020 wraz z uzasadnieniem.
Za głosowało 10 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVIH/192/2014 została przyjęta przy 10 głosach za.



Salę obrad opuszcza Radny Pan Krzysztof Czajka. Stan radnych, 9 radnych.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXV1II/193/2014
w sprawie: określenia zasad zwrotu wydatków na dożywianie w formie posiłku, świadczenia
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci
produktów żywnościowych w ramach zadań własnych gminy.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVIII/193/2013 w sprawie:
określenia zasad zwrotu wydatków na dożywianie w formie posiłku, świadczenia pieniężnego
na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów
żywnościowych w ramach zadań własnych gminy.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVIII/193/2013 została przyjęta przy 9 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVIII/194/2014, w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Wiązowna w zakresie
realizacji zadań edukacji publicznej obejmujących zorganizowanie bezpłatnego transportu
i opieki w czasie przewozu.

Zastępca Wójta Pani Ewa Mazek przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.
Poinformowała, że wsparcie finansowe dotyczy dowozu 44 uczniów z Siwianki do szkół
Gliniance, proponuje się sfinansowanie dowozu w 50 % kosztów dowozu jednego ucznia
w Gminie Wiązowna (19,89 zł miesięcznie) w okresie od stycznia do czerwca.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVIII/194/2013 w sprawie:
udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Wiązowna w zakresie
realizacji zadań edukacji publicznej obejmujących zorganizowanie bezpłatnego transportu i
opieki w czasie przewozu.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, głosów wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVIII/194/2014 została przyjęta przy 9 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXVIII/195/2014
w sprawie: zmian w budżecie Gminy na rok 2014.

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik gminy Pani Hanna Michalska.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXV1II/195/2014 w sprawie:
zmian w budżecie Gminy na rok 2014.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - me było.
Uchwała Nr XXVIII/195/2014 została przyjęta przy 9 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr KWffl/lWSflOM w 5prawie:
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zmian w Uchwale Nr XXVII/183/2013 Rady Gminy Kołbiel z dnia 30 grudnia2013 r.
dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2014-2018
Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVIII/196/2014 w sprawie:
zmian w Uchwale Nr XXVII/183/2013 Rady Gminy Kołbiel z dnia 30 grudnia2013 r.
dotyczącej Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kołbiel na lata 2014-2018.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się — nie było.
Uchwała Nr XXV1II/196/2014 została przyjęta przy 9 głosach za.

Wiceprzewodniczący Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę Nr XXVII1/197/2014
zmieniającą uchwałę Nr V]/27/2011 z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zaciągnięcia
w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska poinformowała, że uchwały zmieniające uchwały
w sprawie zaciągnięcia kredytu i pożyczki zostały uchylone na poprzedniej sesji, konieczna
była bowiem wcześniejsza zmiana polegają na wydłużeniu wieloletniej prognozy finansowej.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVIII/197/2014 w sprawie:
zmieniająca uchwałę Nr YI/27/2011 z dnia 31 marca 2011 r. w sprawie zaciągnięcia w Banku
Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych.
Za głosowało 11 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVI1I/197/2014 została przyjęta przy 9 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVIII/198/2014
zmieniająca uchwałę Nr XVI/88/2012 z dnia 20 kwietnia 2012 r w sprawie zaciągnięcia
w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z Unii zagranicznych.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXV11I/198/2014 w sprawie:
zmieniająca uchwałę Nr XVI/88/2012 z dnia 20 kwietnia 2012 r w sprawie zaciągnięcia
w Banku Ochrony Środowiska S.A. kredytu długoterminowego z linii zagranicznych.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVIII/198/2014 została przyjęta przy 9 głosach za.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę
NrXXVIIl/199/2014
zmieniająca uchwałę Nr XXXII/191/2010 Rady Gminy Kołbiel z dnia 25 czerwca 2010 r.
\V sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.



Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVIII/199/2014 w sprawie:
zmieniająca uchwale Nr XXXII/191/2010 Rady Gminy Kołbiel z dnia 25 czerwca 2010 r.
w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVIII/199/2014 została przyjęta przy 9 głosach za.

Przewodniczący odczytał uchwałę Nr XXVIII/200/2014 w sprawie:
wyodrębnienia w budżecie Gminy Kołbiel na 2015 rok środków stanowiących fundusz
sołecki.

Przewodniczący zwrócił uwagę, że głównym motywem przyjmowania uchwały jest
umożliwienie społeczności lokalnej podejmowania decyzji o wydatkowaniu części środków.
Poprosił sołtysów o składanie wniosków w terminie ustawowym.
Poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVIII/200/2014 w sprawie:
wyodrębnienia w budżecie Gminy Kołbiel na 2015 rok środków stanowiących fundusz
sołecki.
Za głosowało 8 radnych, głosów przeciw — nie było, l radny wstrzymał się od głosu.
Uchwała Nr XXVIII/200/2014 została przyjęta przy 8 głosach za i l wstrzymującym się.

Wiceprzewodniczący Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytał uchwałę
NrXXVIII/201/2014 w sprawie:
przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania w części wsi Kołbiel.

Zastępca Wójta Pani Ewa Mazek przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.
Zgodnie z art. 14 pkt 5 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu
i zagospodarowaniu przestrzennym (t.j. Dz.U. z 2012 r. póz 647 ze zm.) Wójt Gminy Kołbiel
dokonał analizy dotyczącej zasadności przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego wsi Kołbiel. W wyniku
przeprowadzonej analizy oraz wniosków od właścicieli nieruchomości stwierdzono, że
zapisy obowiązującego MPZP wsi Kołbiel etap I dla terenów oznaczonych w załączniku do
niniejszej uchwały powodują niemożliwość zrealizowania zabudowy. Problemowe zapisy
dotyczą:
- przebiegu projektowanej obwodnicy wsi Kołbiel (KUGP);
- kątów pochylenia połaci dachowych (40 do 50 %);
- dachów dwuspadowych;
- linii zabudowy (wszystkie budynki usytuowane na działce w jednej linii);
- ujednolicenie oznaczenia funkcji usług i mieszkalnictwa;
- dostosowanie przebiegu dróg wewnętrznych zgodnie z przeprowadzonym scaleniem i
podziałem nieruchomości;
-objęcie planem terenów, które nie były objęte scaleniem.
Przeznaczenie terenu proponowanego do objęcia sporządzeniem planu jest zgodne
z wyznaczonymi kierunkami w „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania
przestrzennego gminy Kołbiel".
W związku z powyższym należy przyjąć, że niniejsza uchwala nie narusza chronionego
prawem interesu publicznego oraz osób trzecich i jest zgodna
z oczekiwaniem lokalnej społeczności.



Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań dotyczących projektu uchwały. Pytań nie
zgłoszono.

Przewodniczący poddał pod głosowanie uchwałę Nr XXVIII/199/2014 w sprawie:
przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania w części wsi Kołbiel.
Za głosowało 9 radnych, głosów przeciw - nie było, wstrzymujących się - nie było.
Uchwała Nr XXVIII/201/2014 została przyjęta przy 9 głosach za.

Pkt 9 i 10 porządku obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi
na zapytania i interpelacje.

Sołtys Sołectwa Chrosna Pan Mirosław Wyglądała podziękował mieszkańcom za udział
w wyborach przedterminowych. Zwrócił uwagę, że duża frekwencja była spowodowana
kwestią opracowywania rozwiązań w zakresie istnienia przystanków kolejowych.
Podziękował za zaangażowanie w kwestię utrzymania obu przystanków kolejowych na
terenie gminy Wójtowi Gminy, Radnemu Domańskiemu, Pani Skolimowskiej, Sołtysowi
Karpisk i Panu Mieczysławowi Nowakowi. Podkreślił zasługę Wicepremiera dla
pozytywnego rozstrzygnięcia przedmiotowego problemu.

Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej Pan Mieczysław Nowak zwrócił uwagę,
że zachowanie obu przystanków kolejowych na terenie Gminy Kołbiel to efekt mądrej
współpracy wielu osób. Podkreślił, że mieszkańcy Karpisk dbają o przystanek kolejowy w ich
miejscowości. Zwrócił uwagę Wójtowi Gminy na konieczność zachowania budynku
sołectwa, który istnieje na terenie należącym do PKP.

Sołtys Sołectwa Antoninek Pan Roman Kurdej podziękował radzie gminy i Wójtowi Gminy
za urządzenie placu zabaw. Poinformował, że plac zabaw zostanie ogrodzony w przyszłym
tygodniu.

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie i zamknął obrady XXVIII Sesji Rady
Gminy Kołbiel o godzinie 18 30.

Do protokołu dołączono:

1. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kobieli
za 20] 3 r.

2. Listę obecności radnych.
3. Listę obecności sołtysów.

Na tym protokół zakończono.

^kołował:
'JĄ/WO.UU

Paweł Całka


